

Dr. Tony B. Watlington Sr., Ed.D.
Superintendent

ជូនចំពោះ មាតាបិតា ក្រុមគ្រួសារ និងសិស្សានុសិស្សដែលបញ្ចប់ការសិក្សាក្នុងឆ្នាំ 2024 របស់ ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្សឺណែវដែលហ្សឺណែវ៖

ក្នុងការឆ្លុះបញ្ចាំងទៅលើសិស្សានុសិស្សដែលបញ្ចប់ការសិក្សាក្នុងឆ្នាំ 2024 ខ្ញុំមានការភ្ញាក់ផ្អើលយ៉ាងខ្លាំងដោយភាពជាក់ស្តែងដែលគួរឱ្យចាប់អារម្មណ៍។ ថ្នាក់នេះបានចាប់ផ្តើមការសិក្សានៅវិទ្យាល័យរបស់ពួកគេនៅពាក់កណ្តាលនៃពេលមានជម្ងឺរាតត្បាតដែលផ្លាស់ប្តូរពិភពលោកទាំងមូល។ ឆ្នាំទីមួយ (freshman) របស់ពួកគេគឺរៀនតាមរយៈអ៊ិនធឺណិតទាំងស្រុង ហើយឆ្នាំទីពីរ (sophomore) របស់ពួកគេក៏រៀនតាមរយៈអ៊ិនធឺណិតខ្លះដែរ។ យុវវ័យរបស់យើងបានចំណាយពេលប៉ុន្មានឆ្នាំនោះ ទំនាក់ទំនងជាមួយគ្រូ និងមិត្តភក្តិតាមរយៈអេក្រង់កុំព្យូទ័រ ដោយនៅឆ្ងាយពីមិត្តភក្តិ និងមនុស្សជាទីស្រឡាញ់ ហើយមិនប្រាកដប្រជាថាអនាគតនឹងក្លាយទៅជាយ៉ាងណា។

យុវវ័យរបស់យើងជួបឧបសគ្គក្នុងការឆ្ពោះទៅរកជោគជ័យ។ អ្នកជំនាញបានរំពឹងថានឹងមានការថយចុះយ៉ាងខ្លាំងក្នុងការសិក្សា ហើយមានការតានតឹងក្នុងការត្រឡប់ទៅរកកម្រិតដូចមុនពេលមានជម្ងឺរាតត្បាតវិញ។ ការពុះពារមានភាពតានតឹង ប៉ុន្តែអរគុណមួយផ្នែកធំចំពោះការខិតខំប្រឹងប្រែង និងយុទ្ធសាស្ត្ររបស់អ្នកអប់រំ និងបុគ្គលិកការិយាល័យកណ្តាលរបស់យើង រួមជាមួយនឹងភាពអង់អាច និងការតស៊ូរបស់សិស្សយើង ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្សឺណែវដែលហ្សឺណែវ ធ្វើបានល្អជាងក្រសួងអប់រំនៅក្នុងទីក្រុងធំៗទូទាំងប្រទេស និងក្រសួងអប់រំផ្សេងៗដែលស្រដៀងគ្នានៅក្នុងរដ្ឋផ្សេងៗនៃស៊ីលវេនីញ៉ា ក្នុងការធ្វើឱ្យត្រឡប់មកដូចដើមវិញក្រោយពេលជំងឺរាតត្បាត។

តាមពិត សិស្សដែលបញ្ចប់ការសិក្សាក្នុងឆ្នាំ 2024 គួរអោយចាប់អារម្មណ៍។ គិតត្រឹមថ្ងៃទី 12 ខែ មិថុនា 88% នៃសិស្សឆ្នាំទីបួនរបស់យើងរៀនបានតាមតម្រូវការដើម្បីបញ្ចប់ការសិក្សា។ លើសពីនេះទៀត៖

- សិស្សឆ្នាំទីបួនជាង 500 នាក់ បញ្ចប់ការសិក្សាពីកម្មវិធី បាក់ឌុបអន្តរជាតិ (International Baccalaureate)
- សិស្សឆ្នាំទីបួនដែលបញ្ចប់ការសិក្សាជិត 700 នាក់ បានចុះឈ្មោះក្នុងកម្មវិធីសិក្សាសម្រាប់រៀនយកពិន្ទុបានពីរកន្លែង សម្រាប់ពេលចូលរៀននៅឧត្តមសិក្សា
- សិស្សឆ្នាំទីបួនជាង 1,300 នាក់ នឹងបញ្ចប់ការសិក្សាជាមួយនឹងវិញ្ញាបនបត្រអប់រំផ្នែកអាជីព និងបច្ចេកទេស ដែលអាចឱ្យពួកគេចូលធ្វើការបានប្រាក់ខែថ្លៃ
- សិស្សឆ្នាំទីបួនជាង 2,800 នាក់ បញ្ចប់ការសិក្សាដោយបានក្រេឌីតសម្រាប់ កម្មវិធីសិក្សាកម្រិតខ្ពស់ (Advanced Placement)

សូមអបអរសាទរ សិស្សដែលបញ្ចប់ការសិក្សាក្នុងឆ្នាំ 2024 **ធ្វើបានល្អណាស់** - អ្នកគួរតែមានមោទនភាពខ្លាំង! ការខិតខំប្រឹងប្រែង ភាពស្វិតស្វាញ និងការតាំងចិត្តរបស់អ្នកបានសំរេចហើយ។ អ្នកមានតុល្យភាពចំពោះឧបសគ្គក្នុងជីវិត និងការសិក្សាយ៉ាងលំបាក ដើម្បីបំពេញតាមតម្រូវការសិក្សានៃផ្លូវទៅកាន់ជោគជ័យក្នុងការសិក្សា និងអាជីព ដើម្បីបញ្ចប់ការសិក្សារបស់អ្នក។ អ្នកបានបញ្ចប់ការសិក្សាពីវិទ្យាល័យ និងទទួលបានសញ្ញាប័ត្ររបស់អ្នក ដែលជាសមិទ្ធផលដ៏អស្ចារ្យ!

Horace Mann ជាអ្នកកែទម្រង់ក្នុងការបំបាត់ទាសករ និងជាអ្នកកែទម្រង់វិស័យអប់រំ បានមានប្រសាសន៍ថា – **"ការអប់រំគឺជាសមភាពដ៏អស្ចារ្យ"**។ បញ្ជាក់ថា លោក Mann មានប្រសាសន៍ត្រូវ! សូមកុំឱ្យការបញ្ចប់ការសិក្សាជាចុងបញ្ចប់នៃដំណើរជីវិតរបស់អ្នក។ ធ្វើតាមក្តីសុបិនរបស់អ្នក ចាប់ផ្តើមអាជីពរបស់អ្នក ឬប្រហែលជាបន្តការសិក្សារបស់អ្នក។ ទោះជាអ្នកធ្វើអ្វីក៏ដោយ ចូរធ្វើវាឱ្យបានល្អតាមការប្រើឧបករណ៍ និងជំនាញដែលអ្នកបានរៀនហើយធ្វើវាដើម្បីជួយសហគមន៍របស់អ្នកឱ្យរីកចម្រើន។ ខ្ញុំរង់ចាំមើលអ្នកសម្រេចនូវអនាគតដែលអ្នកចង់បាន!

ក្នុងភាពជាដៃគូ



Tony B. Watlington Sr., Ed.D.

អគ្គនាយកនៃក្រសួងអប់រំ

ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្វ្រីឡាដែលហ្សឺ